

## 公正性声明 Statement of Impartiality

为保证广东广测安磁检测技术有限公司检测工作的合法性、公正性，确保本公司检测和服务质量，为社会提供准确、可靠的检测数据和结果，满足 CNAS、CMA、CBTL、A2LA、NVLAP、GSTL 等相关机构的认可要求，声明如下：

In order to ensure the legality and impartiality of the inspection work of Guangdong GTG Testing Technology Co., Ltd., to ensure the testing and service quality of the company, to provide accurate and reliable testing data and results for the society, to meet CNAS, CMA, CBTL, A2LA, NVLAP, GSTL and other related institutions. The accreditation requirements are stated as follows:

1、本公司确保开展检测工作所需的资源，确保检测工作遵守国家相关法律法规和国家认可委、法定管理机构的要求；不接受有违公正性的投资赞助和代理，不介入客户之间的市场、利益竞争。

The company ensures the resources required for the testing work to ensure that the testing work complies with the relevant national laws and regulations and the requirements of the National Accreditation Board and the statutory management body; does not accept investment sponsors and agents that are not fair, and does not intervene between customers' Market, interest competition.

2、本公司保证管理层和财务等管理部门不对检测工作和检测人员施加任何行政、商业等干预，影响检测数据和结果的准确性、可靠性。

The company guarantees that management and financial management departments do not impose any administrative or commercial interventions on testing n work and test personnel, affecting the accuracy and reliability of test data and results.

3、本公司保证不参与，并要求从事检测工作的所有人员也不参与有损于检测独立性和诚实性的活动；检测活动不受任何相关方的干扰和影响；不参与与检测项目有关系的产品设计、研发、生产、销售、安装、使用或维护活动。

The company guarantees that the company and all personnel engaged in testing work will not be involved in activities that are detrimental to the independence and honesty of testing; the testing activities are not interfered or affected by any relevant parties; also will not be involved in product design, development, production, sales, installation, use or maintenance activities.

4、遵守国家法律法规和法定管理机构的要求，保护国家秘密、客户商业和技术秘密；保护客户的所有权和专利权不受侵犯。

Comply with national laws and regulations and regulatory authorities to protect state secrets, customer business and technical secrets; protect customer ownership and patent rights from infringement.

5、树立良好的职业行为，坚持公开、公平、自愿的无歧视服务原则。

Establish good professional behavior and adhere to the principle of open, fair and voluntary non-discriminatory service.

6、遵循法定管理机构的要求，持续运行和不断改进本公司检测管理体系，保持和发展本公司认可的检测能力。

Follow the requirements of the statutory management organization, continue to operate and continuously improve the company's testing management system, and maintain and develop the testing capabilities recognized by the company.

7、本公司保证承担因开展检测服务活动引起的经济和法律責任。

The company guarantees the economic and legal responsibility arising from the activities of testing services.

以上声明表明本公司开展检测工作公正、诚信、独立的立场，望全体检测服务人员也严格遵守；并欢迎社会各界对我们的检测工作和服务质量予以监督。

The above statement indicates that the company conducts a fair, honest and independent position in testing, and expects all testing service personnel to strictly abide by it; and welcomes all sectors of the society to supervise our testing work and service quality.

广东广测安磁检测技术有限公司

Guangdong GTG Testing Technology Co., Ltd.

